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Beantwoording technische vragen 

Vergadering   Commissievergadering  Datum 11-sep-17 

Vragensteller   Janine Schiphorst-Kijk in de Vegte (CDA) 

Agendapunt/onderwerp Verbreding fietspad Oude Oever 

Eenheid   Ruimtelijke Ontwikkeling 

Contactpersoon  Frans Mosterman 

Contactgegevens  f.mosterman@dalfsen.nl 

    0529-488272 

 

Vragen 
1. In Uitvoeringsplan GVVP 2016-2018 wordt een inventarisatie onderzoek aangekondigd voor 2017, 

m.n. Voor (jonge) fietsers en voetgangers, dit heeft prioriteit gekregen. Ik kan de inventarisatie niet 

vinden op het RIS. Kun jij me hiermee helpen?  

2. Zijn er nog meer fietspaden, die aangepakt moeten worden (ivm breedte) die als onveilig worden 

ervaren? Er zijn er twee genoemd.  

 

Beantwoording 
1: Conform het uitvoeringsprogramma is inderdaad een onderzoek uitgevoerd naar schoolroutes 

binnen de gemeente Dalfsen. Er is onderzoek gedaan bij de (basis-)scholen binnen onze gemeente  

en gaat dus vooral om knelpunten op de schoolroutes binnen de kernen. De rapportage is onlangs 

afgerond en is te vinden via onderstaande site: 

https://www.dalfsen.nl/Nieuws1/RapportageVerkeersveiligheidSchoolroutes.htm 

 

2: In het uitvoeringsprogramma van het GVVP staat in de actielijst een aantal fietspaden genoemd 

waarbij de wens is deze paden te verbreden. De actielijst is samen met de klankbordgroep  

opgesteld, waarin onder andere de plaatselijk belangen en de fietsersbond actief hebben 

deelgenomen. Het betreft de fietspaden Kanaaldijk Noord (5), deel Backxlaan (3), zuidzijde van het 

fietspondje Hessum (5), Papenallee (2) en de Meeleweg – Kalkovenweg (5). Het getal tussen haakjes 

geeft de prioriteit weer, 1 is een hoge prioriteit en 5 is een lage prioriteit. Per jaar is een (beperkt) 

budget beschikbaar voor alle actielijstprojecten en daarbij worden eerst de projecten met een hoge 

prioriteit opgepakt. 
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